
1 

 

 

JUDEŢUL ARGEŞ 

CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BUGHEA DE JOS 

14/28.11.2022 

 

PROCES-VERBAL 

 

       Încheiat astăzi 28.11.2022 la sediul Consiliului Local Bughea de Jos, cu prilejul organizării ședinței 

ordinare din luna noiembrie. 

       Ședința începe la ora 1700, participă 13 consilieri din 13 funcții ocupate,. 

       La ședința participă dl. Ion Dorel Tănăsescu - primarul comunei Bughea de Jos și dna Bianca State-

Golumbeanu – secretarul general al UAT Bughea de Jos  

       Ședința este legal constituită, aceasta a fost legal convocată de primarul comunei Bughea de Jos prin 

dispoziția nr. 440/22.11.2022 

      Președinte de ședință este aleas, conform Regulamentului Consiliului Local, dna Stănoiu Luminița care 

ia loc la presidiu. Înainte ca dna președinte să prezinte ordine de zi, dl primar Ion Dorel Tănăsescu 

informează plenul Consiliului Local că va retrage de pe ordine de zi PHCL nr.63/17.11.2022 privind  

constituirea dreptului de acces pe un teren proprietate privată a comunei Bughea de Jos, în suprafață de 100 

mp situat în intravilanul comunei Bughea de Jos, punctul Mlăci, Str. Gheorghe Dinică, număr cadastral 

80806 către furnizorul de rețele publice de comunicații ORANGE ROMÂNIA SA și deasemenea propune 

suplimentarea acesteia cu PHCL nr.65/28.11.2022 privind aprobarea rectificării Bugetului de venituri si 

cheltuieli  al Comunei Bughea de Jos pe anul 2022, trimestrul IV.  

 Se supune la vot ordinea de zi cu modificările solicitate, fiind aprobată cu unanimitate de voturi 

pentru (13)  

1. Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare 

2. PHCL nr. 62/17.11.2022 privind stabilirea impozitelor și taxelor locale pentru anul 2023 

             Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

3. PHCL nr.63/17.11.2022 privind  constituirea dreptului de acces pe un teren proprietate privată a 

comunei Bughea de Jos, în suprafață de 100 mp situat în intravilanul comunei Bughea de Jos, punctul 

Mlăci, Str. Gheorghe Dinică, număr cadastral 80806 către furnizorul de rețele publice de comunicații 

ORANGE ROMÂNIA SA 
                     Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos 

4. PHCL nr. 64/17.11.2022 privind aprobarea sistemului alternativ de alarmare cu sirena și clopotele de 

la biserici pe raza comunei Bughea de Jos            

                   Inițiator : Primarul comunei Bughea de Jos                                                                                       

5. Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

Se trece la punctul 1 de pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al ședinței anterioare; 

Nemaifiind discuții se supune la vot fiind aprobat cu unanimitate de voturi (13).  

Se trece la punctul 2 de pe ordine de zi:  PHCL nr. 62/17.11.2022 privind stabilirea impozitelor și 

taxelor locale pentru anul 2023 –  Inițiator:  Ion Dorel Tănăsescu – primar; 

Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia.  

Dl primar propune să fie introdusă o taxă de 500 lei pentru închirierea Căminului Cultural al comunei 

de Paște, Crăciun, Anul Nou. 

Dl consilier  Bogdan Coman solicită să fie reparate scările Căminului Cultural și să se aplice o 

zugrăveală în interior. 

Dl primar răspunde că va ține cont de propunere 

Dl consilier  Bogdan Coman cere lămuriri cu privire la taxa de iluminat, subliniind că nu este clar de 

cine trebuie plătită. 

Dl primar răspunde că taxa este de 10 lei /familie/an 

Dl consilier Mihai Enache intervine întrebând de se măresc impozitele și taxele continuând cu 

acuzații la adresa d-lui primar “Pentru ce mărim impozitele și taxele locale?! Să facem chef la Brazi să 

angajăm pe nevasta lui Bădulescu?” 
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Atât dl primar cât și restul domnilor consilieri au ales să nu dea nicio replica acestei reacții.  

Dl consilier Ionuț Poștoacă solicită să mai fie montată o lampă la familia Iacob și Nelu Șerbănescu. 

Deasemenea dl consilier solicită scutire la impozit pentru membrii echipei de fotbal. 

Dl primar răspunde că în privința celor două lămpi va rezolva problema, dar cu privire la scutire nu 

există bază legală 

Este ridicată și problema fotbalistului Totiaș care a căzut în timpul unui meci și și-a rupt piciorul. 

Situația lui este delicată deoarece nu are asigurare medicală. 

Se hotărăște acordarea unui ajutor de urgență, iar dna consilier Stănoiu Luminița explică faptul că se 

poate merge la ANAF și să fie plătită din mână asigurarea medicală cu trei luni în urmă. 

Dl viceprimar Bogdan Oancea propune să fie plătită asigurarea pe trei luni în urmă de către membrii 

consiliului local. 

Dl consilier Ion Vlădescu întreabă câți voluntari mai sunt la SVSU 

Dl primar răspunde că mai sunt 15 persoane. 

Dl primar explică gfaptul că în acest an taxele sunt marite cu 5,1%, adică cu rata inflației la 31 

decembrie 2021, așa cum impune legea. 

Nemaifiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul și cu 12 voturi pentru și 1 (unu) 

împotrivă (Mihai Enache) este adoptată HCL nr.65/28.11.2022. 

Se trece la punctul 4 de pe ordine de zi:  PHCL 64/17.11.2022 privind aprobarea sistemului alternativ 

de alarmare cu sirena și clopotele de la biserici pe raza comunei Bughea de Jos. 

Și acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia .        

Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu unanimitate de voturi 

pentr (13) este adoptată HCL nr.66/28.11.2022. 

Se trece la punctul cu care a fost suplimentată ordinea de zi: PHCL nr.65/28.11.2022 privind 

aprobarea rectificării Bugetului de venituri si cheltuieli  al Comunei Bughea de Jos pe anul 2022, trim. IV. 

Înainte de a începe dezbaterea pe marginea acestui proiect, dna consilier Maria Toader anunță că nu 

va participa la dezbaterea și votul pronunțat pe marginea acestui proiect, fiind într-un posibil conflict de 

interese. 

 Acest punct de pe ordinea de zi este prezentat de primarul comunei, dl Ion Dorel Tănăsescu, în 

calitatea sa de inițiator, aducând explicațiile detaliate pe marginea acestuia, subliniind și necesitatea 

aprobării lui motivând detaliile acestei proiect. 

Nefiind discuții la acest punct, se supune la vot proiectul de hotărâre și cu 11 de voturi pentru și 1 

împotrivă (Mihai Enacge) este adoptată HCL nr. 67/28.11.2022. 

Se trece la punctul 5 de pe ordine de zi: Alte probleme supuse atenției Consiliului Local 

La acest punct Secretarul general UAT Bughea de Jos, Bianca State-Golumbeanu, aduce în fața 

Consiliului Local solicitarea de decont a navetei cadrelor didactice pe lunile august, septembrie și ocombrie 

2022. 

Dl primar intervinte solicitînd-i d-nei consilier Maria Toader, ca în calitatea sa de director al Școlii 

gimnaziale Bughea de Jos să acorde o mai mare atenție dosarelor de navetă. 

Dl consilier Mihai Enache intervine spunând că aceasta este treaba Consiliului Local, al 

deliberativului ci nu al Primarului. Nemaifiind discuții naveta cadrelor didactice este aprobată cu 12 voturi 

pentru (dna consilier Maria Toader nu participă la vot). 

 Dl consilier Ion Vlădescu solicită să se intervină pe Grui, să se mai radă pe platou din apostament. 

Dl primar răspunde că va interveni. 

În continuare dl primar expune în fața plenului Consiliului Local faptul că a mai fost aprobat 

proiectul pentru dotarea comunei Bughea de Jos cu sisteme inteligente.  

Dl primar explică faptul că în continuare se vor depune avizele iar apoi urmează semnarea 

contractelor. 

Dl consilier Bogdan Coman întreabă care mai este situația cu drumul Ciopățești, amintind faptul că 

s-a promis continuarea lucrărilor cu finalizarea șanțurilor. 

Dl primar răspunde că se vor face, dar firma constructoare nu a putut să onoreze promisiunea din 

cauza ploilor. 
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Deasemenea dl consilier Bogdan Coman întreabă care mai este situația lucrărilor de la Școala din 

Valea Măcelarului, amintind faptul că s-a spus că această primă etapă vafi finalizată pe 10-15 noiembrie 

2022. 

Dl primar răspunde că lucrările vor fi finalizate curând. 

Dl consilier Bogdan Coman adaugă faptul că insistă pe acest lucru deoarece vine înghețul și să nu 

fie probleme. 

Dl consilier Sandu Georgian solicită intervenția buldoexcavatorului până pe str. Valea Calului 

pentru nivelarea drumului 

Dl primar răspunde că va rezolva problema. 

Dl viceprimar Oancea Bogdan întreabă în ce constă proiectul cu dotarea cu sisteme inteligente 

pentru comuna Bughea de Jos. 

Dl primar răspunde că este vorba despre digitalizare și crearea de spații de recreere în comună. 

Dl viceprimar întreabă ce înseamnă concret “digitalizare” 

În răspuns dl primar subliniază faptul că încă nu avem încă instrucțiuni în acest sens. 

Dna consilier Maria Toader intervine spunând că pe str. Ciopățești, familia Tiloi, solicit un tub de 

dren. 

Dl primar explică faptul că nu se poate interveni deoarece este un proiect în derulare. 

Dna consilier Stănoiu Luminița aduce în discuție cadourile de Crăciun pentru copii. 

Dl primar explică faptul că acest lucru se poate doar din sponsorizări sau buzunarul propriu, din 

bugetul local nu se poate deoarece nu există bază legală în acest sens. 

Nemaifiind alte discuţii şedința se încheie în jurul orei 1735 ,  pentru care am încheiat prezentul 

proces verbal. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  Președinte de ședință                      Secretar general 

        consilier local,              

             Luminița Stănoiu                                                             Bianca State-Golumbeanu 


